
Kansantaloustieteen Opiskelijat ry 

Hallituksen kokous 6/2023 

Aika: 16.8.2023 klo 17.10 

Paikka: Beauvoir, Uusi Ylioppilastalo 

Paikallaolijat:  

 

Emilia Manninen, puheenjohtaja 

Henna Ahonen, varapuheenjohtaja (saapui ajassa 17.34) 

Ella Häsä, taloudenhoitaja 

Otto Muurinen, opintosihteeri (saapui ajassa 17.31) 

Elli Lehto, viestintävastaava 

Niko Kivinen, lukio- ja kulttuurivastaava 

Lasse Leinonen, yhdenvertaisuus-, ympäristö- ja tutorvastaava 

Ella Rasalo, alumni- ja hyvinvointivastaava 

Pyry Pahkala, tapahtumavastaava 

Tuomas Heikkinen, Kapitaalin päätoimittaja 

Matti Mustonen, Kapitaalin päätoimittaja 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin  ajassa 17.10. 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin. 

 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellinen pöytäkirja on lähetetty sähköpostilistalle ja se hyväksyttiin. 

 

5. Talous 

 5.1. Talouskatsaus 

Rahatilanne on tiukka. Menoja on tuloja enemmän. Hallitus pyrkii kuitenkin 

säästämään vuosijuhlia varten. 



 

Hyväksyttiin seuraavat kulukorvaukset: 

- Milo Mäkelä viime vuoden FC KTTO:n osallistumismaksu Unisport-

sarjaan 249€ 

- Tuomas Heikkinen Kapitaalin hostingermaksu 12,67€ 

- Niko Kivinen Limeksen approliput 1080€ 

 

6. Tapahtumatoiminta 

6.1. Menneet 

Pride ei tavoittanut jäsenistöä, mutta hallituksen jäsenet viihtyivät Kannun 

kanssa. 

 

Hallituksen kämppäapprot sujuivat hyvin. 

 

6.2. Tulevat 

Alumnisitsit 25.8. 

Kattosauna Sivistyksellä. 37 osallistujaa. Sitseille nakkeilemaan 

ilmoittautui Emilia Manninen,  Ella Häsä, Ella Rasalo ja  Pyry Pahkala. 

Sponsorina toimii Suomen Ekonomit. 

Aurasoudut 14.9. 

Pykälällä liikaa tapahtumia kyseisellä viikolla, joten suunniteltu 

yhteisbussi tapahtumaan Pykälän kanssa ei onnistu. 

Limeksen appro 4.10. 

On lippuja, KTTO osallistuu. 

Sitsit Turussa 11.10. 

Pyry ja Henna käyvät keskustelua turkulaisten kanssa. 

GSE-sitsit 31.10. 

Casa Academica varattu. Maksaa 1500e. Kokous ilmaisi toiveensa 

sponsorin etsimiseksi alkumaljalle. 

Kansisrisse 

   Käytiin keskustelua KTTO:n osallistumisesta ja todettiin että KTTO  

osallistuu etenkin, jos risteily lähtee Helsingistä. 

 

7. Viestintä 



Henna Ahonen ja Elli Lehto ovat laatinen vuosijuhlista  sosiaalisen median kanaviin 

muistutuspostauksen, joka on jo valmiina lähetettäväksi. Muista tapahtumista ilmoitetaan 

myöhemmin. 

 

8. Yrityssuhdeasiat 

Career Starter järjestetään Trap Factoryssä Otaniemessä 10.10. 

 

Excuja on tulossa FinnFundille ja Milttonille. 

 

aTalent julkaisee ilmoituksia listalla 

 

Hallituksen jäseniä käy Rekomilla vuosijuhlasponsorointeja varten. 

 

Otto Muurinen saapui ajassa 17.31. Henna Ahonen saapui ajassa 17.34. 

 

9. Opintoasiat 

Otto Muurinen kertoi, että opintokahvit järjestetään taas syksyllä, mieluusti syyskuussa. 

Kokouksessa käytiin keskustelua ajankohdasta suhteessa syksyn tapahtumiin, mutta 

opintosihteeri halusi joka tapauksessa pitää opintokahvit jo alkusyksystä. Juha Tervala 

on tutkimusvapaalla, joten opintokahvien järjestäminen tapahtuu Niku Määttäsen 

kanssa. 

 

Henna Ahonen kertoi, että aiemmin kuultu aie opiskelijoiden palkkaamisesta 

tutkimusassistenteiksi taloustieteen yksikköön ei tule toteutumaan rahoituksen puutteen 

takia. 

 

10. Urheilu 

Kyykkää on luvassa orientaatioviikolla ja jo ensi-miitissä. 

 

11. Vuosijuhlat ja sillis 

Kokous valitsee sillikselle tilaksi Vaasankadulta kabinetin päivälle ja samasta tilasta 

saunatila illalle. Yhteensä maksaa 260e. Budjetiksi on etukäteen sovittu 300e, joka siis 

näyttää pitävän. Muut vaihtoehdot olivat kalliimpia. 

 



Vuosijuhlien jatkoja ei ole vielä suunniteltu. 

 

Ainejärjestönauhojen tilaus etenee. Hallituksen aiemmin valitsema malli oli vahingossa 

sama kuin Vapaudenristin ritarikunnalla, joten siihen tehdään pienet muokkaukset. 

Kokouksessa käytiin vilkasta keskustelua tilattavien nauhakankaan määrästä. Henna  

Ahonen kertoi saamansa tarjoukset eri metrimäärille: 

- 100m 472€, eli  4,72€ per metri 

- 150m 700€, eli  4,66€ per metri 

- 250m 890€, eli 3,56€ per metri 

 

Otto Muurinen piti 250m liian isona investointina suhteessa myyntiin liittyviin riskeihin. 

Taloudenhoitaja lisäsi tähän, että tämän vuoden taloudellinen tilanne ei välttämättä mahdollista 

ison investoinnin tekemistä. 

 

Tavanomaisesti 5€ hinnasta poiketen Niko Kivinen kannatti kokoukselle  yli 5€ myyntihintaa, 

jotta KTTO ei jää tappiolle järjestönauhojen ostosta. 

 

Niko Kivinen esitti, että KTTO ostaa 100m nauhakangasta. Esitystä kannatti Emilia Manninen ja 

Henna Ahonen. Esitys hyväksyttiin. 

 

12. Fuksi- ja tuutoritoiminta 

Orientaatioviikon ohjelma 

26.8. Ensimiitti 

28.8. Kampuskierros 

29.8. Kyykkä Seurasaaressa 

30.8. Pihapelejä 

31.8. Niemikierros ja sauna niemessä 

1.9. Tour de Stadi  

4.9. Kannunkaatajaiset Topelian pihalla.  

Jotkut hallituksesta menevät myymään haalarimerkkejä fukseille. 

8.9. Fuksiaiset 

Hallitukselle rasti. 

 

15.9. tai 16.9. Kannun fuksiaiset 



KTTO:lle rasti 

22.9. Fuksisitsit 

Todennäköisesti ei jäädä merkittävästi plussalle. Paikkana Hietsun paviljonki, 

maksaa 900e. Ei löydetty sponsoreita tapahtumalle. Ruokalistalla on 

tomaattikeitto, uuniperuna ja mutakakku. 

28.9. HYYn Fuksiseikkailu 

KTTO:lle rasti. 

29.9. Kannun fuksisitsit 

 

13. Kapitaali 

Tuomas Heikkinen kertoi, että nettisivut ovat hoidossa. Nettisivujen hostaamisesta on 

maksettu viime vuosina vahingossa tuplahinnalla. Luodaan kapitaalille sähköposti 

@ktto.fi päätteellä. Siirretään nettisivut KTTO:n nettisivujen hostauspalvelulle ensi 

kuuhun mennessä. 

 

Copenhagen Economics on esittänyt kiinnostusta maksettuun juttuun Kapitaaliin. 

Juttutyypistä käytiin keskustelua, mutta mitään ei päätetty. 

 

Fuksikapitaali taittaminen alkaa kokouspäivänä. Lehti tulee julkaistavaksi 

orientaatioviikolla maanantaina. 

 

14. Muut vastuualuekuulumiset 

Kokouksessa esitettiin yleinen muistutus yhdenvertaisuudesta ja sen tärkeydestä

 tuutoritoiminnassa. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

Prodekon vuosijuhlat ovat tulossa, jonne puheenjohtaja Emilia Manninen on kutsuttu, 

mutta ei ole todennäköisesti menossa. Joku muu hallituksen jäsen voi mennä hänen 

sijastaan, tällöin KTTO maksaa puolet osallistumismaksusta. Vapaaehtoisia ei 

kokouksessa ilmennyt. 

 

16. Kokouksen päättäminen 

 

Kokous päätettiin ajassa 18.44. 



  
Kokouksen sihteeri 
Matti Mustonen 

 
Hallituksen puheenjohtaja 
Emilia Manninen 

Embia clien


